



AS 9120

AS 9120 Quality Management System – Aerospace Requirements for Distributors



The AS9120 standard builds upon the requirements in ISO 9001 and AS9100 and is intended for use by organizations that procure parts, materials, and assemblies in the aviation, space, and defense industries. Many aerospace organizations require their suppliers to have AS9120 Registration, and many organizations decide to implement AS9120 and obtain registration also because it assures customers that the company has a good Quality Management System (QMS).

AS9120 standardizes quality management system requirements and is used at all levels of the supply chain by organizations around the world. The use of AS9120 results in improved quality, cost, and delivery performance through the reduction or elimination of organization-unique requirements, effective implementation of the quality management system, and wider application of good practice.

While primarily developed for the aviation, space, and defense industry, this standard can also be used in other industry sectors when a quality management system with additional requirements over an ISO 9001 system is needed.

Benefits:

- Understanding and consistency in meeting requirements
- Consideration of processes in terms of added value
- Effective process performance
- Improvement of processes based on evaluation of data and information
- Efficient handling of documentation and records
- Detecting opportunities for operational improvements and reduction of costs
- Eliminate and mitigate business risks



國際認可証有限公司
Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



AS 9120



AS 9120 品質管理體系— 航空航天系列貨物銷售商要求

AS9120 標準以 ISO 9001 和 AS9100 中的要求為基礎，旨在供在航空、航天和國防工業中採購零件、材料和組件的組織使用。許多航空航天組織要求其供應商進行 AS9120 註冊，許多組織決定實施 AS9120 並獲得註冊也是因為它向客戶保證其公司擁有良好的品質管理體系 (QMS)。

AS9120 使品質管理體系要求標準化，並被世界各地的組織用於供應鏈的各個層面。使用 AS9120 通過減少或消除組織獨特的要求、有效實施品質管理體系和更廣泛地應用良好實踐來提高質量、成本和交付績效。

雖然主要為航空、航天和國防工業開發，但當需要品質管理體系時，該標準也可用於其他行業，對 ISO 9001 體系有額外的要求。

好處：

- 滿足要求的理解和一致性
- 從附加值的角度考慮流程
- 有效的過程性能
- 基於對數據和信息的評估改進流程
- 有效處理文件和記錄
- 發現改進運營和降低成本的機會
- 消除和減輕業務風險



國際認可認證有限公司

Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940

EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM

WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM